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Motie: Signalering en terugdringing wachtlijstproblematiek ieugdzorg

De Gemeenteraad van Oss in vergadering bijeen op 20 oktober 2Ot6

Constateert dat:

De wachtlijsten in de Jeugdzorg de afgelopen periode door allerlei factoren

(zowel extern als intern bij instellingen)fors zijn opgelopen.

ln een artikel van het Brabants Dagblad van L2-10-20L6, gaf GGZ Nederland

aan dat de wachttijd voor een intakegesprek op dit moment L5 weken kan zijn.

De Gemeenteraad verantwoordelijk is voor adequate jeugdzorg.

De gemeente Oss éénmalig € 500.000 beschikbaar stelde voor de

wa chtl ijstp roble matie k.

De wachtlijstproblematiek de aandacht heeft van het college.

Het college besloten heeft om zo nodig tussentijdse betalingen te doen aan

instellingen in plaats van achteraf.

De instellingen in hun overleg met de gemeente (de overlegtafeljeugdzorg) de

problematiek aan de orde hebben gesteld. Daarop zijn er oplossingen, zoals het

regio-wachtlijstoverleg, in het leven geroepen.

Overweegt dat:

Het slecht is voor jongeren en hun ouders om te maken te krijgen met lange

wachtlijstproblematiek. Dit remt het herstel van jongeren en hun gezin.
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Draagt het college op:

Druk uit te oefenen bij centrumgemeente's-Hertogenbosch om tijdig in te
grijpe n bij e rnstige wachtl ijstproblematie k.

Afspraken te maken met de regiogemeenten over het voorkomen van grote

wachtlijsten.

De raad van de gemeente Oss 3 maandelijks te informeren over de

wachtl ijstproblematie k.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de SP, Marie Thérèse Janssen

Namens de PvdA, Ehassane Gounou

Namens D66, Frans Molenkamp
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